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Spørgsmål nr. 1 til lovforslag om indfødsrets meddelelse (L 211): 

”Hvad er årsagen til, at antallet af nye, danske statsborgere er 

styrtdykket under den nuværende regering?”

Svar:

Antallet af optagne personer på de lovforslag om indfødsrets meddelelse, 

som er fremsat i perioden fra den 1. januar 2009 til i dag, fremgår af ske-

maet nedenfor:

Lovforslag Fremsættelsesdato Antal optagne (hoved-

personer)

L 211 19. april 2013 685

L 42 25. oktober 2012 1157

L 163 19. april 2012 1099

L 11 10. november 2011 1718

L 192 15. april 2011 1290

L 38 28. oktober 2010 1736

L 209 15. april 2010 936

L 48 29. oktober 2009 1569

L 191 2. april 2009 1356

Det kan på baggrund heraf konstateres, at antallet af personer, som i perio-

den fra januar 2009 til i dag er blevet optaget på et lovforslag om indføds-

rets meddelelse, er varierende.

Det fremgår endvidere, at antallet af optagne personer på det lovforslag om 

indfødsrets meddelelse (L 211), som blev fremsat i april 2013, er lavere

end på de tidligere lovforslag.

Dette skal imidlertid ses i lyset af, at der i Justitsministeriets Indfødsrets-

kontor i løbet af det seneste halve år er gennemgået et stort antal sager i 

forbindelse med behandlingen af større generelle problemstillinger på om-

rådet. 

Der er derudover i Indfødsretskontoret udført et betydeligt arbejde som led 

i betjeningen af Statsløsekommissionen. 
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Endelig har der siden november 2012 været behov for at færdigbehandle et 

større antal ældre og relativt komplicerede sager fra ansøgere, der ikke op-

fylder betingelserne for meddelelse af indfødsret. 


